

Title (en)

Housing for transportable money-container in cash-registers.

Title (de)

Aufnahmeverrichtung für transportable Geldkassetten von Registrierkassen.

Title (fr)

Réceptacle pour caisson-à-monnaies transportable de caisses enregistreuses.

Publication

EP 0539865 A1 19930505 (DE)

Application

EP 92118058 A 19921022

Priority

DE 4135774 A 19911030

Abstract (en)

The supply of exchangeable transportable money containers to a cash register, the container case being provided with a lock controlled by the cash register and intended for locking and opening the money container, is to be carried out quickly and in a simple way by the attendant. There is proposed a housing for supplying and locking such money containers, which consists of a baseplate 1 with a plurality of short guide faces extending perpendicularly to the front of the cash register, arranged offset relative to one another and formed from perpendicular anglings 3; 4; 5 of the bottom plate 2. The side walls 12; 13 of a covering hood 9 to the switching electronics of the lock are provided as further guide faces which constitute a positive guide for attaching the container case to the housing. The guide faces of the housing assigned to the middle region of the container case fit with corresponding guide faces in the container case which are formed by recesses. <IMAGE>

Abstract (de)

Das Zuführen auswechselbarer, transportabler Geldkassetten zu einer Registrierkasse, deren Kassettengehäuse mit einem registrierkassengesteuerten Schloß zur Arretierung und zum Öffnen der Geldkassette versehen ist, soll durch die Bedienungsperson schnell und in einfacher Weise erfolgen. Es wird eine Aufnahmeverrichtung zur Zuführung und Arretierung derartiger Geldkassetten vorgeschlagen, die aus einer Grundplatte 1 mit mehreren kurzen, senkrecht zur Front der Registrierkasse verlaufenden, versetzt zueinander angeordneten, aus senkrechten Abwinklungen 3; 4; 5 der Bodenplatte 2 gebildeten Führungsflächen besteht. Als weitere Führungsflächen, die eine Zwangsführung zum Aufsetzen des Kassettengehäuses auf die Aufnahmeverrichtung darstellen, sind die Seitenwände 12; 13 einer Abdeckhaube 9 für die Schaltelektronik des Schlosses vorgesehen. Die Führungsflächen der dem Mittelbereich des Kassettengehäuses zugeordneten Aufnahmeverrichtung korrespondieren mit entsprechenden, durch Ausnehmungen gebildeten Führungsflächen im Kassettengehäuse. <IMAGE>

IPC 1-7

G07G 1/00

IPC 8 full level

G07G 1/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G07G 1/0027 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0121170 A1 19841010 - ADS ANKER GMBH [DE]
- [A] FR 735130 A 19321103 - ELEKTROZEIT AG
- [A] DE 3426749 A1 19860123 - KASSENFABRIK EMIL MOGLER GMBH [DE]
- [A] GB 2203773 A 19881026 - THOMPSON JOHN, et al
- [A] FR 2647149 A1 19901123 - PORT PLASTIQUES INDLS [FR], et al
- [A] DE 3411686 C1 19841213 - NIXDORF COMPUTER AG
- [A] DE 3227416 C1 19840119 - ADS ANKER GMBH
- [A] DE 3245522 C1 19840329 - ADS ANKER GMBH
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 15, no. 316 (P-1237)13. August 1991 & JP-A-03 113 595 (TOKYO ELECTRIC) 14. Mai 1991

Cited by

EP1067494A1; CN107830376A; WO0103091A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0539865 A1 19930505; EP 0539865 B1 19951227; AT E132285 T1 19960115; DE 4135774 A1 19930506; DE 4135774 C2 19941124; ES 2082325 T3 19960316

DOCDB simple family (application)

EP 92118058 A 19921022; AT 92118058 T 19921022; DE 4135774 A 19911030; ES 92118058 T 19921022